
PROTOKÓŁ NR 55/10

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej

oraz Budżetu, Planowania i Finansów

które odbyło się 24 lutego 2010 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Kowarach.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00, a zakończyło – o 17:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Roman Kołodziej – Przewodniczący Komisji,

2. Genowefa Pohoska – Przewodnicząca Komisji, 

3. Anna Klepacz,

4. Ewa Pędziwiatr,

5. Zofia Ujma,

6. Tadeusz Cwynar.

Nieobecni usprawiedliwieni: Tadeusz Bierowski, Kordian Kosowski, Andrzej Machnica, Henryk 

Płoński, Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

7. Perłowska Anna,

8. Górecki Mirosław,

9. Nawalaniec Grażyna.

Porządek obrad:

1. Problem płatności przez lokatorów za nieczystości z szamb.

2. Przekazywanie środków z budżetu miasta do jednostki podległej (ZEZK).

3. Zatwierdzenie Planu Pracy Komisji Budżetu, Planowania i Finansów na rok 2010.

4. Sprawy różne.

Ad. 1  W związku ze skargami mieszkańców Kowar na wysokości opłat za wywożenie nieczystości 

(ścieków) z szamb, Komisja prosiła P. Dyrektor ZEZK-u o wyjaśnienie.

P.  Dyrektor wyjaśniła,  że  odpływy do szamb były  funkcjonalne,  ale  podczas  robót  kanalizacyjnych przez 

KSWiK  zostały  uszkodzone,  co  powoduje  zwiększoną  częstotliwość  wywozu  ścieków  z  szamb.  Radna  P. 

Pohoska oraz P. Klepacz argumentowały prawidłowość liczenia za ścieki wielkością zużytej wody.

P.  Dyrektor  ZEZK-u  zapewniła,  że  sprawa  na  pewno  będzie  uregulowana,  system  płatności  zostanie 

unormowany. 

 

Ad. 2 W kwestii przekazu środków budżetowych na remont mieszkań niezbędnych do przesiedlenia 

mieszkańców, P. Skarbnik twierdziła, że Spółka taka jak ZEZK winna ze swoich środków, którymi dysponuje, 

pokrywać niezbędne remonty,  a  środki  są  przekazywane  właściwie.  P.  Dyrektor  pytała,  czy  możliwe  jest 
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przekazywanie środków po uchwaleniu przez RM zmian w budżecie. Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak.

Pan  Burmistrz  zapewnił,  że  wszystkie  niezbędne  środki  będą  zapewnione  na  remont  i  modernizację 

budownictwa komunalnego ze sprzedaży kompleksu przy ul. Jeleniogórska 14.

Ruchomość ta wraz z parkiem warta jest 2 ml. 900 tys. zł. Przy 50% upuście (zabytek) będzie 1 mln. 500 tys. 

zł, a w przypadku gdy kupujący przejmie obiekty z lokatorami, to do budżetu wpłynie 1 mln złotych i należy 

iść w kierunku wykwaterowania mieszkańców i przygotować na koszt gminy 7 mieszkań. 

Ad. 3 Komisja Budżetu jednogłośnie zatwierdziła Plan Pracy na 2010 r.

Ad. 4 W sprawach różnych Radny P. Kołodziej pytał o efekty pracy firmy, która robi inwentaryzację 

lokali będących w 100% własnością gminy.

Pan Burmistrz stwierdził, że zlecił firmie z zewnątrz takie działanie, umowa została podpisana, a efekty już są 

i wykazują wszystkie nieprawidłowości wskazujące na niezgodności z dokumentacją ZEZK-u.

P.  Kołodziej  prosił  o  wgląd  do  dokumentacji  stworzonej  przez  tę  firmę,  P.  Skarbnik  udostępniła  mu  te 

dokumenty.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała:                                                                                                     Przewodniczący 

Zofia Ujma                                                                                             Komisji Gospodarki Komunalnej

                                                                                                                                 Przewodnicząca

                                                                                                          Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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